
 

Schriftelijke vraag van gemeenteraadslid E. DE BOCK over de personeelskosten van het 
kabinet van de burgemeester 
 
In de laatste schriftelijke vraag over de samenstelling van het kabinet van de burgemeester werd 
gevraagd om een uitsplitsing van de bedragen per VTE.  
De uitsplitsing werd verstrekt, maar er werd geen bedrag vermeld, waardoor het mogelijk was de 
stijging van de kosten in de afgelopen jaren te begrijpen.  
Zou het daarom mogelijk zijn om het bedrag per VTE te krijgen?  
Daarnaast zou het verstandig zijn geweest om in het antwoord niet alleen de slechte presteerders in 
de klas te noemen die meer uitgaven dan wij aan personeel op het kabinet van de burgemeester, maar 
ook degenen die minder uitgaven. In dit verband is het voorbeeld van Oudergem, dat helemaal geen 
personeel heeft, zeer relevant.  
 
Antwoord:  
 
Wat de uitgaven voor het personeel van het kabinet van de burgemeester betreft, vindt u in bijlage 
een tabel met de bedragen van de afgelopen 5 jaar.  
Gelet op de bepalingen van de AVG is het voor ons niet mogelijk om de bedragen voor elk personeelslid 
mee te delen, aangezien dit gemakkelijk identificeerbare persoonsgegevens zijn gezien de omvang van 
het team en de verschillende profielen. Wij verwijzen u daarom naar de salarisschalen in ons 
bijgevoegd geldelijk statuut.  
We vonden het nog gepaster om onze gemeente te vergelijken met gemeentes die vergelijkbaar zijn, 
d.w.z. ten minste gemeentes met meer dan 50.000 inwoners. 
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